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Jānis – Sveiki! Vai Zvejniekciemā, Ozo

Sveiki! Vai Zvejniekciemā, Ozolu ielā nav iespējams ieslēgt visas ielas apgaismojuma
laternas (vismaz rudens-ziema periodā)? Šobrīd atslēgta aptuveni katra trešā laterna. Gar
ielu nav gājēju ietve, pa to pārvietojas diezgan daudz gājēju, lielākajai daļai ir tumšas
drēbes, nav atstarotāju un sliktos laika apstākļos šos gājējus ir grūti pamanīt. Vai gar ielu
nav plānota gājēju ietves izbūve?


